



**Invest in Wellbeing, Harvest Excellence**

**استثمر في الرفاه، واحصد التميز**

**HANAN AL SAMMAK CONSULTANCY**

**إتش إيه سي حنان السماك كونسلتنسي ذ م م**

**LICENSE NUMBER 2428403.01**

☎ 0552906916

✉ Hanan.alsammak@hotmail.com Shams -

📍 Sharjah Media city - Sharjah - UAE



# About Us

Founded in 2016 and based in the UAE, HAC is a purpose-driven, human-centered consultancy dedicated to building thriving individuals and positive workplace communities where wellbeing drives performance and sustainable success. Through education, executive coaching, training, and strategic consultancy, we support individuals and organizations in understanding their unique needs, unlocking potential, and achieving meaningful impact. Guided by integrity, authenticity, and innovation grounded in science, we deliver purpose-driven solutions that enhance wellbeing, strengthen leadership, and elevate strategic communication—empowering people to lead, grow, and perform at their best while creating positive, engaged, and high-performing environments.

## من نحن

تأسست شركة اتش إيه سي للاستشارات الإدارية في عام 2016 ومقرها في دولة الإمارات العربية المتحدة، وهي شركة استشارية مبنية على الإنسان تسعى لبناء أفراد مزدهرين ومجتمعات عمل إيجابية حيث تسهم الرفاهية في تعزيز الأداء وتحقيق النجاح المستدام. من خلال التعليم، والتدريب الفردي التنفيذي، وبرامج التدريب المؤسسية، والاستشارات الاستراتيجية، ندعم الأفراد والمنظمات في فهم احتياجاتهم الفريدة، وإطلاق إمكاناتهم، وتحقيق الأثر المستدام

نستند على قيم النزاهة والشفافية والابتكار المبني على العلم، ونقدم حلولاً ذات هدف واضحة تعزز الرفاه، وتقوي القيادة، وترفع مستوى التواصل الاستراتيجي مع تمكني الأشخاص من القيادة والنمو والأداء بأفضل ما لديهم، وخلق بيئات عمل أكثر إنتاجية وإيجابية

# Our Vision

To build thriving individuals and positive workplace communities where wellbeing fuels performance, purpose, and sustainable success.

تمكين الأفراد من الازدهار وبناء مجتمعات عمل إيجابية حيث تعزز الرفاهية الأداء والهدف والنجاح المستدام

# Our Mission

We empower individuals and organizations by enhancing employee wellbeing through education, consultancy, and tailored support. By understanding people's unique needs, we help unlock their potential, boost productivity, and cultivate positive, engaged, and high-performing communities.

نمكن الأفراد والمؤسسات من خلال رفع مستوى رفاه الموظفين عبر التعليم، والاستشارات، والدعم المخصص. ومن خلال فهم الاحتياجات الفريدة لكل فرد، نساعد على إطلاق إمكاناتهم، وتعزيز الإنتاجية، وبناء مجتمعات إيجابية وذات أداء عالي

# Our Values



**Human-Centered Impact –**  
People-first in everything we do



**Integrity & Authenticity –**  
Honest, transparent, and value-driven



**Innovation with Purpose –**  
Creative strategies grounded in science.



**Empowerment –**  
Equipping others to lead and grow.



**Excellence in Service –**  
Delivering value with measurable impact

# قيمنا



التميز في الخدمة  
تقديم قيمة حقيقية  
بأثر ملموس



التمكين  
تزويد الآخرين بالأدوات  
اللازمة للقيادة والنمو



الابتكار الهادف  
استراتيجيات إبداعية  
قائمة على العلم



النزاهة والأصالة  
الشفافية والالتزام  
بالقيم



تأثير يركز على الإنسان  
الأشخاص أولاً في كل  
ما نقوم به

# Founder's Message

Founded in 2016, HAC was created with a clear purpose: to help individuals and organizations thrive by placing wellbeing, people, and purpose at the heart of performance. As Founder and CEO, I am proud to lead a human-centered consultancy that builds trusted partnerships and delivers meaningful, measurable impact.

In the Gulf's dynamic landscape, we support organizations through tailored training, executive coaching, consultancy, and strategic brand communication—designed to unlock potential, strengthen leadership, and create high-performing, resilient cultures. At HAC, we believe true success is achieved when people are empowered to lead, grow, and perform at their best.

Let's lead with purpose and shape lasting success—together.



منذ تأسيس أتش إيه سي في عام 2016

كانت رحلتنا مستوحاة من رؤية واضحة: مساعدة الأفراد والمؤسسات على الازدهار من خلال التركيز على رفاه الإنسان في قلب الأداء. وبصفتي المؤسس والرئيس التنفيذي، أفخر بقيادة شركة استشارية تركز على الإنسان وتساهم في بناء شراكات قائمة على الثقة والأثر المستدام

في أتش إيه سي، ندرك أن في السوق الخليجي المتنوع والديناميكي يتطلب استراتيجيات جريئة وخبرة عميقة. لهذا السبب، نختص بتصميم برامج تدريب مخصصة، ونقدم التدريب الفردي التنفيذي، والاستشارات الإدارية—مصممة لإطلاق الإمكانيات، وتعزيز القيادة، وبناء ثقافات عالية الأداء

نؤمن أن النجاح الحقيقي يتحقق عندما يمكن الأشخاص من القيادة والنمو والأداء بأفضل ما لديهم

معا - يمكننا بناء مستقبل مبني على النجاح املشترك و املستدام

# Our Services

## Training & Development

### التدريب و التطوير المؤسسي



- Corporate and executive programs focused on communication, leadership, wellbeing, and performance
- Tailored workshops designed to meet organizational goals and people needs

- برامج تدريبية للشركات والتنفيذي تركز على التواصل والقيادة والرفاهية والأداء
- ورش عمل مخصصة مصممة لتحقيق أهداف المنظمة وتلبية احتياجات الأفراد

## Executive Coaching (1:1)

### التدريب الفردي التنفيذي



- Personalized coaching to enhance confidence, clarity, and executive presence
- Performance-focused development grounded in emotional intelligence and wellbeing

- تدريب شخصي لتعزيز الثقة والوضوح والحضور التنفيذي
- تطوير يركز على الأداء ومستند إلى الذكاء العاطفي والرفاهية

# Management Consultancy

## الاستشارات الإدارية



- People-centered consultancy to improve productivity, culture, and engagement
- Strategic needs assessment and training design for sustainable impact

- استشارات تركز على الإنسان لتحسين الإنتاجية والثقافة والتفاعل
- تقييم احتياجات استراتيجي وتصميم برامج تدريبية لتحقيق تأثير مستدام

# Educational Support Services

## خدمات دعم التعليم



- Capability-building and learning facilitation for individuals and teams
- Skills development initiatives that support continuous growth and performance

- بناء القدرات والتعلم وتيسير عمليات التعلم للأفراد والفرق
- مبادرات تطوير المهارات التي تدعم النمو المستمر وتحسين الأداء

## Keynote Speaking & Educational Talks

الخطابات الرئيسية والمحاضرات التعليمية

- High-impact keynote talks on leadership, wellbeing, and communication
- Engaging presentations for corporate, conference, and community audiences

- كلمات رئيسية ذات تأثير قوي حول القيادة والرفاهية والتواصل
- عروض تقديمية جذابة للشركات والمؤتمرات والجمهور المجتمعية

## Brand Collaborations & Strategic Advertising

التعاون مع العلامات التجارية والإعلانات الاستراتيجية

- Purpose-driven collaborations aligned with our values and mission
- Strategic promotion of campaigns, products, and services that create positive impact

- تعاونات ذات هدف وقيم متوافقة مع رسالتنا
- ترويج استراتيجي للحملات والمنتجات والخدمات التي تحدث تأثيرا إيجابيا

# Our Clients



# Our Success Stories

## Selah Tech - Al Ghurair

Developed tailored media plans and played a lead role in project lifecycle management, including planning, execution, monitoring, control, and closure. Oversaw the creation of innovative concepts for marketing campaigns in collaboration with PR agencies, influencers, and branding teams, focusing on strategy, production, content development, and social media management. Additionally, served as a brand ambassador and produced educational video content to promote the service and highlight its key features, aligning with the influencer marketing strategy to boost brand awareness and engagement

## صلة تك - الغرير

قمنا بتطوير خطط إعلامية مخصصة ولعبنا دوراً رئيسياً في إدارة دورة حياة المشروع، بما في ذلك التخطيط والتنفيذ والمراقبة والتحكم والإغلاق. أشرفنا على ابتكار مفاهيم إبداعية لحملات التسويق بالتعاون مع وكالات العلاقات العامة والمؤثرين وفرق العلامات التجارية، مع التركيز على الاستراتيجية والإنتاج وتطوير المحتوى وإدارة وسائل التواصل الاجتماعي. إضافة إلى ذلك، قمنا بدور سفير العلامة التجارية وأنتجنا محتوى فيديو تعليمياً للترويج للخدمة وتسهيل الضوء على ميزاتنا الرئيسية، مما يتماشى مع استراتيجية التسويق عبر المؤثرين لتعزيز وعي الجمهور بالعلامة التجارية وزيادة التفاعل

## Ministry of happiness - Prime Minister's office

We collaborated with the Ministry of Happiness and the Prime Minister's Office to design and deliver impactful marketing campaigns promoting happiness and well-being. Our work involved crafting customized content for diverse media platforms, including Nour Dubai Radio Station's "Minutes of Positivity" show, and conducting live lectures and interactive workshops on well-being for the public. The initiative aimed to inspire a positive shift in the community by fostering awareness and empowering individuals with tools and strategies to enhance their emotional and mental well-being. Through our tailored approach, we ensured the messaging was both engaging and aligned with the vision of cultivating a happier, more harmonious society

### وزارة السعادة في دبي - مكتب رئاسة مجلس الوزراء

قمنا بالتعاون مع وزارة السعادة مكتب رئاسة مجلس الوزراء لتصميم وتنفيذ حملات تسويقية مؤثرة تروج للسعادة والرفاهية. شمل عملنا إعداد محتوى مخصص لعدد من المنصات الإعلامية المختلفة، بما في ذلك برنامج "دقائق من الإيجابية" على إذاعة نور دبي، وتنظيم محاضرات مباشرة وورش عمل. تفاعلية حول الرفاهية للجمهور تهدف المبادرة إلى إحداث تغيير إيجابي في المجتمع من خلال تعزيز الوعي وتمكين الأفراد بالأدوات والاستراتيجيات التي تعزز رفاههم العاطفي والعقلي. من خلال نهجنا المخصص، حرصنا على أن تكون الرسائل جذابة ومتوافقة مع رؤية بناء مجتمع أكثر سعادة وانسجاماً

## Dubai Police General Headquarters

Developed and implemented impactful marketing campaigns aimed at promoting security awareness and wellbeing initiatives, complemented by the creation of professional video content for social media platforms. Delivered expert consultations, engaging lectures, and interactive workshops focused on corporate happiness and employee wellbeing, leveraging my expertise as a wellbeing specialist. Additionally, served as an official spokesperson, representing Dubai Police at embassies and press conferences, ensuring effective communication and fostering positive public relations

### القيادة العامة لشرطة دبي

قمت بتطوير وتنفيذ حملات تسويقية مؤثرة تهدف إلى تعزيز الوعي الأمني ومبادرات الرفاهية، مع إنشاء محتوى فيديو احترافية لمنصات التواصل الاجتماعي. قدمت استشارات متخصصة، ومحاضرات تفاعلية، وورش عمل تركز على السعادة المؤسسية ورفاهية الموظفين، مستفيدة من خبرتي كأخصائية في مجال الرفاهية. بالإضافة إلى ذلك، كنت المتحدث الرسمي، حيث مثلت شرطة دبي في السفارات والمؤتمرات الصحفية، مما ساهم في تعزيز التواصل الفعال وبناء علاقات عامة إيجابية

## Abu Dhabi Global Market

Delivered tailored event hosting services for Abu Dhabi Finance Week, featuring experienced bilingual emcees for prestigious corporate events such as the International Family Congress, Abu Dhabi Economic Forum, China-UAE Summit, Risk 4.0, and the Islamic Finance Summit

### Key contributions included:

- **Content Creation:** Developing engaging narratives aligned with event objectives.
- **Script Development:** Crafting and refining event scripts for seamless flow and impactful delivery.
- **Event Promotion:** Enhancing visibility through targeted promotional strategies.
- **Live Media Coverage:** Ensuring real-time audience engagement and event highlights across various platforms.
- **Post-Event Highlights:** Producing professional recaps to extend the event's impact

## سوق أبوظبي العالمي

قدمت خدمات استضافة فعاليات مخصصة لأسبوع أبوظبي المالي، مع توفير عريف حفل ثنائي اللغة ذوي خبرة لفعاليات الشركات المرموقة مثل المؤتمر الدولي للعائلة، منتدى أبوظبي الاقتصادي، قمة الصين-الإمارات-وقمة التمويل لإسلامي. وشملت المساهمات الرئيسية ما يلي

- إنشاء المحتوى: تطوير سرديات جذابة تتماشى مع أهداف الحدث
- تطوير النصوص: صياغة وتنقيح نصوص الفعاليات لضمان سلاسة التنفيذ والتوصيل
- المؤثر الترويج للحدث: تعزيز الرؤية من خلال استراتيجيات ترويجية مستهدفة
- التغطية الإعلامية المباشرة: ضمان التفاعل الفوري للجمهور وتبسيط الضوء على أبرز لحظات الحدث عبر منصات متعددة
- ملخصات ما بعد الحدث: إنتاج ملخصات احترافية لتمديد تأثير الحدث



**Invest in Wellbeing, Harvest Excellence**

**استثمر في الرفاه، واحصد التميز**

**HANAN AL SAMMAK CONSULTANCY**

**إتش إيه سي حنان السماك كونسلتنسي ذ م م**

**LICENSE NUMBER 2428403.01**

☎ 0552906916

✉ Hanan.alsammak@hotmail.com Shams -

📍 Sharjah Media city - Sharjah - UAE

